
Interpelácia č. 16/2016   
 
 
2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
 
Ing. Kolesár: 
Viac-menej je to podobne, ako mal kolega Ivan Hrdlík, vrátenie sa ku nezodpovedaným 
veciam z minulosti. Začiatkom roka minulého, som mal interpeláciu pán primátor na vás, č. 
13. Smerovala na zistenie vašich názorov ohľadom ekonomickej a morálnej zruinovanosti 
mesta, nevedeli ste, o čom hovorím. Interpeláciou č. 83/2015 som sa to isté pýtal pána 
prednostu, ale keďže ešte len prišiel, tiež mi odpovedal, že to bolo možno tak nadnesené ale 
v týchto politických bojoch to tak je a tým bola vec vybavená. Teraz máme rok za sebou, rok 
činnosti nového pána primátora a nového mestského zastupiteľstva. Preto sa pýtam pán 
primátor a pán prednosta na osvieženie pamäti, pýtam sa, či po roku 2015, teda k dnešnému 
dňu 2016, či je Mesto Trebišov ešte stále podľa vášho názoru ekonomický aj morálne  úplne 
zruinované alebo či už máme ekonomickú, morálnu zruinovanosť za sebou. Je to otázka na 
váš názor, chcel by som ho poznať, pretože ja som volený poslanec, vy ste volený primátor 
a vy ste vymenovali pána prednostu.  
 
PhDr. Čižmár: 
Tu formulku na záver som celkom nepochopil, ako to súvisí s vymenovaním pána prednostu, 
ale ja len pripomeniem, že podľa rokovacieho poriadku interpelácie stále smerujú na činnosť 
výkonu práce mestského úradu, to znamená aj vedenia mesta a preto pán poslanec vám 
nebudem odpovedať na túto otázku. A už keď sa o tom rozprávame, tak poviem len to, že 
takisto neriešim informácie, ktoré sa objavili pred voľbami na moju adresu alebo na adresu 
iných poslancov v tejto zasadacej miesto, lebo to tu nepatrí.  
 
Ing. Kolesár: 
Pozor, pán primátor, nepýtam sa na stav pred voľbami. Pýtam sa na vaše hodnotenie 
súčasného stavu Mesta Trebišov, ako organizácie, ako vy by ste zhodnotili súčasný stav 
mesta, pretože máme pripravovať pozmeňujúci návrh k rozpočtu. Inak sa pripravuje návrh 
subjektu, ktorý je úplne ekonomicky zruinovaný a teda treba ho zachraňovať a inak sa 
pripravuje návrh rozpočtu subjektu, ktorý je v dobrej kondícií a treba len pokračovať 
v rozvoji. Preto sa pýtam na váš názor, ak máme pripraviť pozmeňujúci návrh, chcel by som 
poznať váš názor aj názor pána prednostu, či trváte na svojich vyjadreniach a inak povedané, 
či ešte stále podľa vás, dnes je Trebišov ekonomicky a morálne zruinovaný. Podľa toho, 
budeme pripravovať pozmeňujúci návrh rozpočtu. 
 
PhDr. Čižmár: 
A ja vám znovu odpoviem v tých istých intenciách, ako to bolo pred chvíľou pán poslanec. 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 8.2.2016 
 


